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VRAGEN van de Partij voor de Dieren van de heer G.J. Kelder betreffende overleden 
paard bij de optocht van Sinterklaas. 
(Binnengekomen: 22 november 2011) 
 
 
De intocht van Sinterklaas op 19 november jl. werd overschaduwd door het overlijden van 
een paard, dat deelnam aan de intocht. De 20-jarige ruin Horava stierf te midden van de 
intocht, in de drukte en onrust van al het publiek. Kinderen en volwassen aanschouwden het 
sterven van het dier, een schokkend gezicht, vooral voor de kinderen.  
 
Volgens menig ooggetuige vertoonde het paard al eerder tekenen van stress en een slechte 
conditie. Ook andere paarden vertoonden volgens ooggetuigen tekenen van grote stress en 
waren met moeite in bedwang te houden. Bij Horava was bovendien sprake van hevig 
transpireren en steigeren. Op de dag van de intocht was er geen dierenarts aanwezig, om de 
vele dieren die meeliepen met de intocht, ter plaatse in de gaten te houden. Een dienstdoende 
dierenarts moest gebeld worden voor het stervende paard. De eigenaar van Horava was wel 
aanwezig, maar heeft, ondanks de slechte staat van het dier, niet besloten Horava uit de 
intocht te verwijderen. 
 
In de Algemene Plaatselijke Verordening (APV) van Groningen, is niets opgenomen over het 
gebruik van bij het gebruik van dieren tijdens evenementen. Andere gemeentes hebben 
besloten belang te hechten aan de aanwezigheid van een dierenarts en hebben dit dan ook als 
voorwaarde gesteld in de verleende vergunning. 
 
De Partij voor de Dieren wil naar aanleiding van deze kwestie graag antwoord op de volgende 
vragen: 

 
1. Ooggetuigen melden dat omstreeks 13.00 uur het paard al in een slechte toestand 

verkeerde en menigeen is van mening dat het paard vanaf dat moment al uit de stoet 
gehaald had moeten worden. Tijdens de intocht was er geen dierenarts ter plaatse. 
Bent u met de Partij voor de Dieren van mening, dat er een dierenarts op locatie 
aanwezig zou moeten zijn, omwille van de openbare orde en veiligheid en omwille 
van het dierenwelzijn? Dit onder andere omdat een gewond of ziek dier 
onvoorspelbaar kan reageren.  
 

2.  Door de aanwezigheid van een dierenarts als eis te stellen in de APV, kan welzijn 
van dieren tijdens evenementen beter in de gaten gehouden worden. Bent u bereid om 
dit ook in de APV Groningen vast te stellen? 
 

3. Indien u hier niet toe bereid bent, of het wijzigen van de APV (momenteel) niet 
haalbaar is, bent u dan bereid om de aanwezigheid van een dierenarts tijdens 
evenementen waarbij dieren gebruikt worden, als eis te laten stellen voor het verlenen 
van een evenementenvergunning? 
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4. Er lopen veel dieren mee met de intocht van Sinterklaas. Zijn er limieten verbonden 
aan het aantal dieren en het type dier dat mee mag lopen bij een evenement, zoals de 
intocht die afgelopen zaterdag plaatsvond? 
 

5. Is er vooraf onderzoek verricht naar de wens van de burgers om zoveel dieren met de 
intocht van Sinterklaas mee te laten lopen? 
 

6. Bent u het met ons eens dat de intocht van Sinterklaas voor kinderen net zo leuk kan 
zijn zonder toevoeging van al die extra dieren, naast het paard van Sinterklaas? 
 

 


